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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z IX. zasedání zastupitelstva města konaného dne 9. 11. 2011 

 
Účast zastupitelů: 16 při zahájení, 18 celkem  
Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    
Zahájení: 16:00 hodin 
Host: Bravenec – OÚPSÚ MÚ Pohořelice 
 
ad 1) Zahájení 
 
Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. 
Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem zasedání, o 
kterém nechal hlasovat.  
  
Usnesení č. 1/IX/11: ZM schvaluje program zasedání:      

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatelů zápisu, volební komise a zapisovatele  
3. Rozpočtové opatření města Pohořelice č. 4/2011 
4. Žádosti 
5. Různé  
6. Interpelace členů ZM  
7. Diskuse občanů  
8. Závěr 

 Výsledek hlasování: 16  pro  
 
ad 2) Volba volební komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele 
 
Usnesení č. 2/IX/11: ZM zvolilo do volební komise Mgr. Mikelovou, Petra Hemalu a 
Františka Beneše. ZM zvolilo za ověřovatele zápisu Irenu Šťastnou a  Ing. Nipprta.  
ZM vzalo na vědomí určení zapisovatele zápisu Bc. Renatu Babčanovou.    
Výsledek hlasování: 16 pro   
   
Ověřovatelé z minulého zápisu I. Šťastná a Bc. Rouzek zápis shledali bez závad a neměli k němu 
žádné připomínky.  
 
ad 3) Rozpočtové opatření města Pohořelice č. 4/2011 

 
Komentář k rozpočtovému opatření provedl místostarosta Bc. Novák. Požádal o úpravu 
některých položek rozpočtového opatření. 
 
Předseda finančního výboru Ing. Nipprt přednesl zprávu finančního výboru k rozpočtovému 
opatření. 
 
Dotazy: 
Mgr. Smejkalová – dotaz na položku ostatní výdaje – 300 tis. – radar města 
P. Novák – dotaz na pořízení nové kamery u kina 
 
Usnesení č. 3/IX/11: ZM schvaluje doplněné rozpočtové opatření města Pohořelice č. 4/2011. 
Výsledek hlasování: 16  pro. 
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Indikativní nabídka zajištění pohyblivé sazby 
Místostarosta Bc. Novák požádal o projednání indikativní nabídky zajištění pohyblivé sazby, 
která je na programu v bodě Různé. K danému bodu podal podrobnější informace. 
 
Ing. Nipprt uvedl, že vzhledem k tomu, že není ve finančním výboru žádný odborník dané 
problematiky, není schopen přednést stanovisko k předloženému návrhu. Jeho osobní názor – jde 
o spekulativní rozhodnutí. Budoucnost vývoje ve finanční oblasti nikdo dnes nezná. Za svou 
osobu doporučil pevnou optimalizovanou sazbu.  
 
P. Novák – návrh výše sazby by měl vzejít od vedení města. 
Starosta – vedení města navrhuje pevnou optimalizovanou sazbu. 
 
Usnesení 4/IX/11: ZM schvaluje pevnou optimalizovanou sazbu 1,85 %. Výsledek hlasování: 
16 pro 
 
Unesení č. 5/IX/11: ZM schvaluje rámcovou smlouvu o obchodování na finančním trhu mezi 
městem Pohořelice a Komerční bankou, a. s., se sídlem Praha 1, Na Příkopě 33 čp. 969, PSČ 
114 07, IČ: 45 31 70 54, zapsanou v obchodním rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, 
oddíl B, vložka 1360 a osobu uvedenou v podpisovém vzoru města Pohořelice k této rámcové 
smlouvě. Rámcová smlouva a podpisový vzor tvoří přílohu tohoto zápisu. Ověřená příloha je 
uložena v kanceláři tajemníka. 
Výsledek hlasování:  16 pro 
 
Unesení č. 6/IX/11: ZM schvaluje uzavření zajišťovací transakce – pevná optimalizovaná 
sazba 1,85 % - na základě rámcové smlouvy o obchodování na finančním trhu uzavřené mezi 
městem Pohořelice a Komerční bankou, a.s., se sídlem Praha 1, Na Příkopě 33 čp. 969, PSČ 
114 07, IČ: 45 31 70 54, zapsanou v obchodním rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, 
oddíl B, vložka 1360 s parametry, které tvoří přílohu tohoto zápisu a pověřuje místostarostu 
města Bc. Miroslava Nováka uzavřením zajišťovací transakce dle schválených parametrů a 
podpisem příslušné dokumentace (konfirmace) takové transakce. 
Výsledek hlasování: 16 pro 
 
ad 4) Ceny pro prodej pozemků města 
 
V písemném materiálu obdrželi zastupitelé tabulku cen pro prodej pozemků města. Starosta 
uvedl, že do tabulky byla doplněna cena za odkup pozemků – orná půda, ostatní plocha, ve výši 
20 Kč/m2 pro k. ú. Pohořelice, Smolín i Novou Ves.  
 
Diskuse: 
P. Novák – není specifikováno pro jakou stavbu je cena pozemků stanovena, např. pro RD, 
supermarkety apod., co znamená cena za dokupy. Myslí si, že pozemky v centru mají stejnou 
hodnotu. Neuváděl by proto nižší cenu.   
Ing. Nipprt – doporučil označit materiál jako „Orientační ceny pro prodej pozemků“ 
/dostavil se Dočekal, 17 členů ZM/ 
 
Usnesení č. 7/IX/11: ZM schvaluje tabulku orientační ceny pro prodej pozemků města 
s doplněním ceny za ornou půdu a ostatní plochu ve výši 20 Kč/m2 v k. ú. Pohořelice, Nová 
Ves a Smolín, a doplněním odstavce d)“Zastupitelstvo města a rada města může svým 
usnesením v konkrétním předmětném převodu rozhodnout o odprodeji za ceny jiné, než které 
jsou uvedeny v základní tabulce. Tzn. bez ohledu na údaje o pozemku vedené v katastru 
nemovitostí a bez ohledu na způsob využití pozemku ve schválené územně plánovací 
dokumentaci města Pohořelice.“ 
Výsledek hlasování: 15 pro, 2 nehlasovali 
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ad 5) Žádosti 
 
ZM jednalo o 12 žádostech, o kterých hlasovalo formou tajného hlasování. Výsledky hlasování 
spolu se sumarizační listinou tvoří přílohu tohoto zápisu. 
 
Ž. 1 - majetkoprávní vypořádání – pozemek pod R52 
Usnesení č. 8/IX/11: ZM schvaluje odprodej pozemku p. č. 2666 o výměře 454 m2, k. ú. Smolín 
za cenu 100 Kč/m2 do vlastnictví ČR při správě Ředitelství silnic a dálnic ČR, Na Pankráci 
546/56, Praha. Záměr prodeje byl zveřejněn od 7.10.2011 do 24.10.2011 na úřední desce 
Městského úřadu Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 17 pro  
 
Ž. 2 - Stanovisko k žádosti ÚZSVM a převod pozemku p. č. 62 v k. ú. Smolín.  
Usnesení č. 9/IX/11: ZM schvaluje převod pozemku p. č. 62 v k. ú. Smolín z vlastnictví státu a 
příslušnosti hospodaření s majetkem státu Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových 
do vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 16 pro, 1 se zdržel 
  
Ž. 3 - Převod pozemků pro realizaci PPO od ČR-ÚZSVM v k. ú. Smolín 
Usnesení č. 10/IX/11: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 3043, 3045, 3048 a 3052, 
vše v k. ú. Smolín, z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Úřad pro 
zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví města Pohořelice, a to ve veřejném 
zájmu pro realizaci plánu protipovodňových opatření. 
Výsledek hlasování: 17 pro 
 
Ž. 4 - Převod pozemků ve Staré Obci 
Usnesení č. 11/11/IX/11: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemku p. č. 2199/15 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou, z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Úřad 
pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 17 pro 
 
Ž. 5 - Převod pozemků v Pohořelicích dosud evidovaných na LV 2 od ÚZSVM ČR 
Usnesení č. 12/IX/11: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 966/9, 968/5, 979/5, 
980/1, 980/2, 980/7, 980/8, 980/11, 980/12, 980/14, 980/15, 982/1, 982/2, 982/4, 982/5, 982/6, 
985/6 a 985/7, vše v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou, dosud evidovaných na LV 2 pro Okresní 
úřad Břeclav, z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Úřad pro 
zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 17 pro 
 
Ž. 6 - Směna pozemků p. č. 2201/2, 2200/3, 2202/2 o celkové výměře 64 m2 ve vlastnictví 
………, Pohořelice, dle geometrického plánu č. 1722-259/2009 ze dne 22.12.2009,  za pozemek 
města p. č. 2115/15 o výměře 1 m2, vše v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou, s doplatkem hodnoty 
směňovaných nemovitostí s městem ve prospěch ………  ve výši 18.900 Kč (300 Kč/m2) 
Usnesení č. 13/IX/11: ZM schvaluje  směnu pozemků p. č. 2201/2, 2200/3, 2202/2 o celkové 
výměře 64 m2 ve vlastnictví ………, Pohořelice, dle geometrického plánu č. 1722-259/2009 ze 
dne 22.12.2009,  za pozemek města p. č. 2115/15 o výměře 1 m2, vše v k. ú. Pohořelice nad 
Jihlavou, s doplatkem hodnoty směňovaných nemovitostí s městem ve prospěch ………  ve 
výši 18.900 Kč (300 Kč/m2). Záměr směny pozemků byl zveřejněn na úřední desce Městského 
úřadu Pohořelice od 19.10.2011 do 7.11.2011. 
Výsledek hlasování: 15 pro, 2 proti  
 
Ž. 7 - Žádost ………, Pohořelice o odprodej části pozemku p. č. 2199/1, pozemků 2183, 2184 a 
2189 na ul. Hybešova o celkové výměře 188 m2.  
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Usnesení č. 14/IX/11: ZM schvaluje odprodej části pozemku p. č. 2199/1, pozemků 2183, 2184 
a 2189 na ul. Hybešova, k.ú. Pohořelice nad Jihlavou o celkové výměře 188 m2 ………  
Pohořelice za cenu 450 Kč/m2. Záměr prodeje byl zveřejněn od 31.5.2011 do 26.6.2011 na 
úřední desce Městského úřadu Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 14 pro, 3 se zdrželi 
 
Ž. 8 - Žádost ………, Pohořelice o odkoupení zemědělského stavení bez č.p. včetně pozemku 
parc. č. 2605 (zastavěná plocha a nádvoří) a pozemku p. č. 2606 (zahrada) 
Usnesení č. 15/IX/11: ZM schvaluje záměr odprodeje zemědělského stavení bez č.p. na 
pozemku p.č. 2605 a pozemku parc. č. 2605 (zastavěná plocha a nádvoří) a pozemku p. č. 2606 
(zahrada), vše v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou za cenu 100 Kč/m2. 
Výsledek hlasování: 16 pro, 1 proti 
 
 Ž. 9 - Žádost ………, Pohořelice o zrušení překupního práva k jeho pozemku p. č. 7489/1 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou. 
Usnesení č. 16/IX/11: ZM ruší předkupní právo k pozemku p. č. 7489/1 v k. ú. Pohořelice nad 
Jihlavou ve vlastnictví ………, Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 15 pro, 1 proti, 1 se zdržel 
 
Ž. 10 – Převod pozemků na ul. Vídeňská od ČR-ÚZSVM p. č. 73/1 a 73/3 v k. ú. Pohořelice nad 
Jihlavou 
Usnesení č. 17/IX/11: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 73/1 a 73/3 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Úřad 
pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 17 pro 
 
Ž. 11 – Bezúplatný převod pozemků p. č. 873/3, 873/5 a 873/7 v k .ú. Pohořelice nad Jihlavou 
z vlastnictví státu do vlastnictví města 
Usnesení č. 18/IX/11: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 873/3, 873/5 a 873/7 v k 
.ú. Pohořelice nad Jihlavou z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu 
Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 17 pro 
 
Ž. 12 – Záměr města na odprodej pozemku p. č. 158/7 o výměře 519 m2 v k. ú. Pohořelice nad 
Jihlavou.  
Usnesení č. 19/IX/11: ZM schvaluje zveřejnit záměr odprodeje části pozemku města p č. 158/7  
o výměře 519 m2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. 
Výsledek hlasování: 17 pro  
 
(dostavil se zastupitel B. Hájek, počet členů 18) 
 
 
ad 6) Různé  
  
 R. 1 - Darování majetku města MŠ Pohořelice, Hybešova 955 
 Usnesení č. 20/IX/11: ZM schvaluje bezúplatný převod (darování) majetku města v pořizovací 
ceně 103.134,60 Kč-stav k 31.12.2010 Mateřské škole Pohořelice, Hybešova 955. 
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
R. 2 - Odprodej pozemků města U Větrolamu – I. a II. etapa – stanovení podmínek 
Diskuse: 
Mgr. Hrabina – navrhl nejdříve řádně dořešit vjezd do lokality Polní z ul. Znojemská, potom 
prodávat pozemky (viz vjezd v průmyslové zóně, u prodejny Tesco) 
M. Votava – dotaz, zda veškeré náklady na zasíťování pozemků bude hradit kupující 
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Odpověď starosty: Město pozemky pouze odprodá, veškeré náklady na vybudování 
inženýrských sítí uhradí nový vlastník pozemků.  
Usnesení č. 21/IX/11: ZM schvaluje podmínky pro odprodej pozemků města U Větrolamu I. a 
II. etapa dle návrhu. Návrh podmínek je přílohou zápisu. 
Výsledek hlasování: 17 pro, 1 se zdržel  
 
R. 3 - Architektonické regulativy pro výstavbu v lokalitě U Větrolamu – I. a II. etapa 
Usnesení č. 22/IX/11: ZM schvaluje architektonické regulativy pro výstavbu v lokalitě U 
Větrolamu – I. a II. etapa dle návrhu. 
Výsledek hlasování: 17 pro, 1 se zdržel  
 
R. 4 - Návrh na vydání změny č. 9 ÚPNSÚ Pohořelice 
Diskuse: 
P. Novák – pokud město odprodá pozemky ve Smolíně panu Dreslerovi, měl by být zajištěn 
vstup na pozemky města. 
Bravenec, stavební úřad – plocha je v současné době určena dle vyjádření VaK, a.s. pouze pro 
výstavbu 1 rodinného domu. 
Starosta – město se bude muset v budoucnu zabývat novou bytovou výstavbou ve Smolíně. 
V krátkosti pohovořil o možnostech a problémech výstavby v dané lokalitě. Přislíbil jednat 
s panem Dreslerem o podmínkách prodeje potřebné části pozemku městu.  
 
Usnesení č. 23/IX/11: ZM bere na vědomí informace o výsledku projednávání návrhu změny 
č.9 ÚPNSÚ Pohořelice uvedených ve zprávě o projednání návrhu změny č.9.  
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
Usnesení č. 24/IX/11: ZM schvaluje  
a) dle §54 odst. 2 stavebního zákona zprávu výsledcích projednání návrhu změny č. 9 ÚPNSÚ 

Pohořelice. 
b) v souladu s § 43 odst. 4, § 54 odst. 2 a §55 odst.2) stavebního zákona, § 13 a přílohy č. 7 

vyhlášky č. 500/2006 Sb., o územně analytických podkladech, územně plánovací 
dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, § 171 následujících zákona č. 
500/2004 Sb., správní řád, ve spojení s ustanovením § 185 odst. 4 stavebního zákona 
schvaluje a vydává změnu č.9 ÚPNSÚ Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 18 pro  
 
R. 5 - Návrh na pořízení změny ÚPNSÚ Pohořelice dle žádosti Fuertes DEVELOPMENT, s.r.o. 
Kuřim z důvodu výstavby průmyslového skladovacího komplexu. 
 
Diskuse: 
Starosta podal informaci o uvažované průmyslové zóně v lokalitě ul. Brněnská včetně výstavby 
protipovodňových opatření.  Vedení města jednalo se zástupci společnosti Fuertes Development 
o možném příspěvku na protipovodňové opatření cca ve výši 7-9 mil. Kč. Společnost 
deklarovala připravenost podílet se na části výdajů s PPO. Konečný investor dosud není znám.  
Zastupitel Staček, předseda komise výstavby, přednesl podmínky výstavby v dané lokalitě 
včetně dopravního řešení.  
Bravenec, odbor SÚ – uvedl, že vzhledem k velikosti pozemků bude schvalování změny 
podléhat ministerstvu ŽP. Může vzniknout problém se záborem zemědělské půdy. Město bude 
muset zdůvodnit, proč potřebuje zabrat ornou půdu v takovém rozsahu, když jsou ve městě i jiné 
lokality určené pro výstavbu. Je nutno počítat i se zvýšenými náklady na pořízení změny ÚP. 
Doporučil případný souhlas města se změnou ÚP podmínit celkovou úhradou výdajů spojených 
se změnou územního plánu. 
Starosta doplnil, že společnost nemusí dosud zpracovávat zástavbovou studií. Doporučil změnu 
schválit.  
Místostarosta – uvedl celkový finanční přínos pro město z daně z nemovitostí v průmyslové zóně  
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P. Novák – nesouhlasí s touto změnou. Město už jednu průmyslovou zónu má. Není ani 
přesvědčen o přínosu, který by měla tato výstavba městu přinést.  
Starosta – mluvil o vzniku nových pracovních míst pro občany 
Místostarosta – výstavba inženýrských sítí na pozemcích daleko od města je náročná, 
v současnosti jde o záplavovou oblast, je otázkou pro jaké jiné účely lze využít danou plochu. 
J. Staček – jedná se o území ohroženo povodněmi, jen velká firma bude schopna zainventovat 
část protipovodňových opatření. Je důležité si říct, zda město chce rozvoj tímto směrem. Pokud 
ZM vysloví souhlas s výstavbou, tak pouze s podmínkami.  
 
Starosta připomenul přítomným připravovaná protipovodňová opatření. 
 
Návrh usnesení č. 25/IX/11: ZM schvaluje návrh na pořízení změny ÚPNSÚ dle žádosti 
Fuertes DEVELOPMENT, s.r.o. Kuřim, a zároveň ukládá vedení města jednat s firmou o výši 
finančního příspěvku na protipovodňová opatření v dané lokalitě.   
Výsledek hlasování: 10 pro, 1 proti, 7 se zdrželo 
Usnesení nebylo přijato 
 
Beneš – uvedl, proč se zdržel hlasování. Nevidí vhodné zahajovat nové investiční akce, když 
město má zahájeno spoustu velkých akcí, které přináší vysoké náklady. Město si nemůže dovolit 
další investice.  
Místostarosta – uvedl, že město má v současné době uzavřenou smlouvu s firmou Gasvo, která 
má za úkol hledat investora do průmyslové zóny ul. Brněnská. Budoucí investor by měl městu 
poskytnout příspěvek za možnost napojení na již vybudované sítě.  
Starosta – nabídl zastupitelům svolat schůzku 23.11.2011 v 17h  se zástupci firmy Fuertes 
Development, kteří seznámí ZM se svým investičním  záměrem. Poté se může o změně ÚP 
jednat na dalším ZM.  
Mgr. Jamborová – zda má město podchyceno, kolik lidí ze správního obvodu Pohořelice pracuje 
v průmyslové zóně.  
Starosta – jedná se o 30-40 % zaměstnanců, další jsou mimopohořelští, ale většinou z okolí. 
Střední a vyšší vedení bývá zpravidla z Brna. Věří, že místní lidé se postupně do řídících funkcí 
dostanou. 
  
 
ad 7) Interpelace členů ZM 
 
Mgr. Plevzová – při vjezdu do ul. Polní ze Znojemské brání ve výhledu vysázené keře na 
pozemku vedle komunikace.  
 
Šťastná – poděkovala vedení města za vybavení čekáren na zdravotním středisku lavicemi. 
Zeptala se v jaké fázi je III. vlna privatizace obecních bytů. Poprosila o úpravu hřbitova, velké 
hromady listí, navrhla stromy vykácet nebo alespoň prořezat větve, zbudovat chodník. Navrhla 
referendum, zda lidé chtějí na hřbitově listnaté stromy. 
Odpověď místostarosty: Na prosincovém zasedání ZM bude s největší pravděpodobností na 
programu schválení cen bytů. 
 
zastupitel P. Hemala – ověřil si, že kamera není nastavena, tak jak byla ta minulá, vzhledem 
k posunutí sloupu, na kterém je umístěna. Nejde vidět levá strana ul. Komenského směrem 
k hotelu. Kameře ve výhledu brání štítová zeď vedlejší budovy. 
 
zastupitel Bc. Rouzek – jak vypadá situace s budováním kruhového objezdu u hotelu 
Odpověď starosty: Město činí kroky k vyjasnění vlastníků potřebných pozemků a s firmou 
Fuertes Development ohledně územního řízení. 
 
zastupitelka Mgr. Smejkalová – podala informaci o činnosti kontrolního výboru. Zpráva tvoří 
přílohu tohoto zápisu.  
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Usnesení č. 26/IX/11: ZM vzalo na vědomí zprávu kontrolního výboru.  
Výsledek hlasování: 18 pro 
 
zastupitelka Ing. Nipprt – dotaz, zda městu nehrozí finanční zatížení v případě, že VaK, a.s. 
Břeclav nedostane dotaci z EU.  Dát do zpravodaje informaci pro občany o čištění kouřovodů. 
Firma, která provádí čištění kouřovodů zastrašuje občany, že pokud tak neučiní, budou městem 
pokutováni, což se nezakládá na pravdě. 
Odpověď starosty: Předložil informaci od Ministerstva pro místní rozvoj, kterou obdržel VaK, 
a.s., Břeclav ohledně dotace z EU. VaK, a.s. jedná s KB o prodloužení investičního úvěru. 
K činnosti kontroly komínů si zjistí relevantní informace k povinnostem občanů a nechá je 
zveřejnit ve zpravodaji. 
 
zastupitelka Mgr. Hrabina – kolik občanů podepsalo petic týkající se bývalého hotelu Pfann 
Odpověď tajemníka: Podepsalo ji 340 občanů. Nejedná se však o petici, nesplňuje náležitosti 
petice, jedná se pouze o žádost.   
Starosta doplnil, že město při dalším rozhodování o objektu Pfannu vezme v potaz písemný 
materiál podepsaný občany. Podle rozboru dotačních možností se získání dotací nejeví reálné. 
Vše je závislé na finančních možnostech města. V současné době zpracovává arch. Klusáček 
projektovou dokumentaci skutečného stavu objektu.  
 
zastupitelka Šťastná – požádala předložit výši nájmu, který je hrazen nájemci za nebytové 
prostory v hotelu Pfann. 
 
zastupitel Bc. Rouzek – navrhl zabývat se zrušením jednosměrky na ul. Hybešové, vyhláška je 
neustále porušována cyklisty jízdou v protisměru. Ve městě jsou i užší ulice, kde jednosměrka 
není. Pokud se zbourá „šroťák“ a vybuduje se parkoviště, bude i víc místa pro obousměrný 
provoz.  
Odpověď starosty: Jednal s vedoucím odboru dopravy, bude se tím zabývat i komise dopravní 
 
zastupitelka Mgr. Jamborová, Mgr. Janičatová – vyslovily nesouhlas se zrušením jednosměrky, 
Mgr. Janičatová je pro pokutování cyklistů.    
 
M. Votava – bylo schváleno odstranění obrubníků před jeho domem, zajímalo ho z jakého 
důvodu. Po jejich odstranění stojí přímo pod jeho oknem auta. Přivolaným strážníkem MP  mu 
bylo sděleno, že nemůže udělit pokutu, protože nemá atestaci. Přijde mu to úsměvné, proč ho 
potom město má. 
Odpověď starosty: Vysvětlil situaci s městským strážníkem. Obrubníky byly odstraněny, neboť 
se jedná o překážku, která brání provozu a je tím porušován zákon. Nejedná se ani o pozemky 
města. Město bude hledat vhodné řešení na úpravu tohoto místa.  
 
 
ad 8) Diskuse občanů 
 
pan Kubík – potvrdil, že vozovka na ul. Družstevní je tak úzká, že se dva automobily 
v protisměru nevyhnou. Nesouhlasí s vybudováním průmyslové haly na ul. Brněnská. Dotaz, jak 
dopadla anketa „hodnocení úřadu“.  Proč stále projíždí městem kamiony. I když byla 
naistalována značka u hotelu pro stání autobusů, stejně tam stojí kamiony. Skládka na ul. 
Cukrovarské se stále rozrůstá.  
Odpověď starosty: Po vyčištění cukrovarské skládky bude možné místo vyhradit pro parkování 
kamionů, což lze upravit vyhláškou města, příp. bude pronajato třetímu subjektu, který bude toto 
parkoviště za poplatek provozovat. Skládka se řeší s panem Ryšavým.   
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ad 9) Závěr   
 
Závěr IX. zasedání ZM provedl starosta Ing. Josef Svoboda v čase 20:25 hod.  
 
 
 
 
Ing. Josef Svoboda 
starosta města 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   Irena Šťastná   .................................................... 
 
     Ing. Zdenek Nipprt  ..…........................................ 
 
 
 
Zapsala a zpracovala: Bc. Renata Babčanová  
Zápis zpracován: 10.11.2011     
 
Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů 
 - rozpočtové opatření č. 4/2011  

 - žádosti 
 - sumarizační listina spolu s výsledky hlasování 
 - zpráva kontrolního výboru  
 - rámcová smlouva o obchodování na finančním trhu 
   
 


